
P-laugets bestyrelse har afholdt møde den 2. februar 2010. Følgende punkter blev drøftet:  

•Budget og årsresultat. Resultatet for år 2009 bliver positivt i modsætning til år 2008. Øgede indbetalinger 

fra beboerne og lavere udgifter til renholdelse har været medvirkende hertil. Der forventes også overskud i 

2010 og 2011.  

•Vesla er stadig inddraget i overvejelser omkring forbedring af gulvet.  

 


